

XINYIFANG 开水器系列

A second rapid and accurate quantitative, sugar, easy and delicious sauce. With the visualization of internal chip microcomputer controller, full automatic control, accurate display of sugar. 24 crades of high density gear, more accurate, external anti seizure, worry more security. 04



蒸汽开水器

STEAM TYPE WATER HEATER

采用食品级不锈钢加厚机身,耐高温,深度隔热更安全。 2200W 大功率,快速升温,充分沸腾,超大出水量满足你的 日常需求,另有防滴漏功能,使用安全。

产品型号:	XYF-8L	产品尺寸:	260x280x580mm	
产品电压:	220V/50HZ	整体功率:	2200W	
机身容量:	8L	机身净重:	15KG	

Using food grade stainless steel thickening fuselage, high temperature resistance, deep insulation is more safe. 2200W high power, rapid heating, full boiling, large water output to meet your daily needs, and other anti leakage function, safe use.

 Model:
 XYF-8L
 Size:
 260x280x580mm

 Voltage:
 220V/50HZ
 Power:
 2200W

 Capacity:
 8L
 Net weight:
 15kg



黑色款 Black paragraph



raph

数字化温控技术

XYF 欣益芳开水器



高智能微电脑控制系统,防干烧,防漏电,自动泄压保护。蒸汽管 可任意旋转角度,使用更加方便便捷。

High intelligent microcomputer control system, prevent dry burning, anti leakage, automatic pressure relief protection. The steam pipe can be rotated at any angle, so it is more convenient and convenient to use.

26

商用步进式开水器

COMMERCIAL WALKING TYPE WATER HEATER

每小时的供水量高达 40 升,相当于 550 毫升的矿泉水 72 瓶, 极大的满足了店铺日常的供水需求。采用步进式逐层加热, 彻底杜绝阴阳水、千沸水, 可安心使用。

产品型号: XYF-20 产品尺寸: 180x370x610mm

产品电压: 220V/50HZ 整体功率: 2500W 出水量: 40L/H 机身净重: 7.8KG

Water supply per hour up to 40 liters, equivalent to 550 ml of mineral water 72 bottles, greatly meet the daily water supply needs of the shop. Step by step heating by layer, completely eliminate the Yin and Yang water, thousands of boiling water, can ease the use of.

Model: XYF-20 Size: 180x370x610mm

Voltage: 220V/50HZ Power: 2500W Water vield: 40L/H Net weight: 7.8kg



步进式液晶开水器

STEP BY STEP LIQUID CRYSTAL WATER HEATER

外形美观时尚, 搭有超阔的接水平台, 可实现 24 小时全天 候供水,方便实用。机体采用加厚型不锈钢材质,边缘圆滑 处理, 防碰撞, 安全贴心。

The shape is beautiful and fashionable, with ultra wide water supply platform, which can realize 24 hours all-weather water supply, convenient and practical. The body adopts thickening stainless steel material, smooth edge treatment, anti-collision, safe and intimate.

产品型号: XYF-30	产品尺寸: 180x3/0x610mm
产品电压: 220V/50HZ	整体功率: 2500W
出水量: 35L/H	机身净重: 7.8KG
产品型号: XYF-50	产品尺寸: 190x350x740mm
产品电压: 220V/50HZ	整体功率: 3000W

机身净重: 13.5KG





Black paragraph



White paragraph

XYF 欣益芳开水器

微电脑智能操控

智能数字显示触控, LED 屏实时展示开水温度。按下电源开关,全 机即可自动工作,方便快捷,节能卫生。

Intelligent digital display touch, LED screen real-time display of boiling water temperature. Press the power switch, the whole machine can work automatically, convenient and fast, energy saving and sanitation.



出水量: 50L/H

白色款 White paragraph

XYF 欣益芳开水器

步进式进水、安全安心

底部步进式进水, 彻底解决底部存在的千沸水、阴阳水问题, 饮水 更健康, 饮用水温度保证达到 100 摄氏度。

Bottom step into the water, completely solve the bottom of the existence of thousands of boiling water, yin and Yang water problems, drinking water more healthy, drinking water temperature to reach 100 degrees celsius.